
Från: Ulf Bittner [mailto:voulf56@gmail.com]  
Skickat: den 25 februari 2012 23:00 
Till: 'jn@sjf.se'; 'kansliet@sjf.se'; 'forbundsstyrelsen@sjf.se' 
Kopia: 'jan.josefsson@svt.se'; Uppdrag Granskning; 'redaktion@second-opinion.se'; 
'redaktionen@journalisten.se'; 'forbundsstyrelsen@sjf.se'; Kaliber SR Göteborg; belinda. olsson@svt. 

se (belinda.olsson@svt.se); info@centrumforrattvisa.se; kansli@fgj.se; redaktionen@tt.se; Uppdrag 
Granskning; 'vaktsjef@ntb.no'; 'ritzau@ritzau.dk'; 'redationen@fnb.fi'; 'peter.eriksson@riksdagen.se'; 
'alf.karlsson@riksdagen.se'; 'axel.sandin@riksdagen.se'; Sveriges Regering 
(registrator@adm.ministry.se); 'christer.bark@slf.se'; 'christer.bark@sjukhuslakaren.se' 
Ämne: Frågeställningar som allmänheten vill få svar på och kommentarer av från Journalistförbundet 
styrelse mycket skyndsamt dock senast 2012-03-02 
Prioritet: Hög 

 

Journalistförbundet 

Förbundsstyrelsen & 

Ordf. Jonas Nordling 

 

 

2012-02-25 

 

Ang. gränsöverskridande vård inom EU/EES utifrån fri rörlighet inom EU och EU-

rätten/Rättighetsstadgan och EU-rättspraxis gällande i Sverige sedan 1995 

 

Bästa förbundsstyrelse och ordf. Jonas Nordling 

 

 Denna vecka som gått har publicerats en hel del pressmeddelande utifrån det som 

verkligen är av allmänhetens intresse och ur allmänhetens perspektiv är det orimligt att 

Journalistförbundets medlemmar icke kritiskt granskar och gräver i vad som uppenbart 

är i allmänhetens intresse och rapporterar objektivt till allmänheten om vad som 

försiggår inom makten som uppenbart endast numera är till för makten! 

 

 Syftar då på området där systematiskt och generellt EU-rättigheten till fri rörlighet s.k. 

gränsöverskridande vård inom EU/EES fråntagits och underlåtits övertid av 

Försäkringskassan m.fl. inblandade parter så som förvaltningsdomstolar, ända upp till 

Högsta förvaltningsdomstolen, Sveriges riksdag som uppenbart varit passiva och icke 

följt sina egna beslut från riksdagen och Sveriges Regering som vägrat besvara 

frågeställningar i skrivelse av 2010-10-19, frågeställningar som endast regeringen kan 

besvara och som om de hade besvarats skulle garanterat fullständig rättsäkerhet för 

allmänheten vid rättslig prövning av EU-rätten till fri rörlighet s.k. gränsöverskridande 

vård inom EU/EES dels inom Försäkringskassan och dels inom 

förvaltningsdomstolarna och landstingen, för generellt alla svenska medborgare! 

 

 DO har hittills vägrat ta upp anmälan till utredning av generell diskriminering mot 

svenska medborgare vid handläggning inom Försäkringskassan(gränsöverskridande 

vård), en anmälan som var väl underbyggd och avslogs på mindre än 48 

timmar(förmodligen rekord i avslagsbeslut) och som uppenbart är bevisat icke är 

motiverad utifrån vad Rättighetsstadgan ger vid handen enligt artikel 41 och att därtill 

DO Agneta Broberg utifrån bandinspelning ger vid handen att DO har annan 

uppfattning dvs. anser inte(vilket i sin tur strider emot EU-rättspraxis utifrån att 

administrativa praxis, godtycke och skönsmässiga bedömningar är EU-olagliga därtill 

är DO utbildad jurist och borde vara påläst och förberedd inför samtalet utifrån att 

denne haft en vecka på sig att läsa in sig utifrån skrivelser som påvisar just detta) att 



Rättighetsstadgan gäller vilket strider helt och fullt emot vad Sveriges riksdag 

beslutat! 

 

 

 Konklusion sammantaget är då att allmänheten har fått nog och inser att erat förbund 

och era medlemmar åsidosätter det uppdrag de har utifrån det som ni inom ert förbund 

står för dvs. att kritiskt granska och gräva i och delge objektivt till allmänheten utifrån 

vad som synnerligen är i allmänhetens intresse icke förekommer inom ert förbunds 

medlemmars domän. 

 

 Er devis är uppenbart vad som delges via er hemsida ”Journalistiken och 

journalisterna har också en viktig uppgift i den demokratiska processen.” men 

uppenbart har era medlemmar annan agenda uppenbart dold sådan utifrån att 

värna makten som då endast är till för makten, vilken annan konklusion skall 

allmänheten annars draga utifrån alla pressmeddelande som delgivits 

media/journalister under föregående vecka och övertid? 

 

 Ni får nu möjligheten att kommentera från förbundsstyrelsen er uppfattning 

utifrån denna problematik och de pressmeddelande som gått ut under 

föregående veckan och övertid enligt nedan; 

 Övertid 

http://www.silobreaker.se/ulf-bittner-11_140679095 

 

 Veckan som var enligt följande pressmeddelanden: 

http://ireport.cnn.com/docs/DOC-753757 

 

http://www.mynewsdesk.com/se/view/pressrelease/sveriges-regering-isf-
inspektionen-foer-socialfoersaekringen-736117 

 

http://www.mynewsdesk.com/se/view/pressrelease/sveriges-regering-

foersaekringskassan-och-foervaltningsraetten-i-karlstad-aer-baegge-

medverkande-till-eu-olaglig-handlaeggning-vid-graensoeverskridande-736076 

 

http://www.mynewsdesk.com/se/view/pressrelease/sveriges-regering-och-sveriges-
riksdag-m-fl-tillskrivs-utifraan-raettssaekerhetsproblematik-av-dignitet-735605 

 

o Däremot har en icke medlem, journalisten Christer Bark ”skrapat på ytan” 

utifrån gränsöverskridande vård inom EU/EES via Sjukhusläkaren.se och bl.a. 

konstaterat ” Försäkringskassan erkänner nu i praktiken att man under en lång 

rad år brutit mot EU-rätten. Erkännandet kommer i fyra mål, i 

förvaltningsrätten i Härnösand, som avgjordes strax före nyår.”, se via dessa 

länkar;  

Reportage/artikel serie via Sjukhusläkaren.se 

Läs och begrunda om artikelserien i Sjukhusläkaren.se via dessa länkar 

 

 

http://www.sjukhuslakaren.se/2012/02/21/forsakringskassan-begar-tillbaka-
domstolsmal-for-ny-provning/ 
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http://www.sjukhuslakaren.se/2012/02/21/vem-avgor-vad-som-ar-medicinskt-
motiverat/ 

 

http://www.sjukhuslakaren.se/2012/02/20/sa-har-skriver-forsakringskassan-till-
forvaltningsratten/ 

 

http://www.sjukhuslakaren.se/2012/02/20/patienter-kan-krava-ersattning-pa-nytt/ 

 

 

Riksmedia är helt ”tystade” eller har ni inga medlemmar alls inom riksmedia? 

Bästa förbundsstyrelse allmänhetens uppfattning är att det är synnerligen mycket märkligt att 

sammantaget hela riksmedia och Journalistförbundets medlemmar icke kritiskt granskar och 

gräver i och objektivt rapporterar vad som försiggår inom maktens mörka korridorer utifrån 

detta ämne och utifrån att det är uppenbart i allmänhetens allmänna intresse att få vetskap om 

vad som sammantaget händer där och då speciellt om Chrisrter Bark kan prestera och leverera 

följande konklusion ” Försäkringskassan erkänner nu i praktiken att man under en lång 

rad år brutit mot EU-rätten. Erkännandet kommer i fyra mål, i förvaltningsrätten i 

Härnösand, som avgjordes strax före nyår.” och riksmedia via era medlemmar helt 

förtiger detta och uppenbart då medverkar till att makten i makten uppenbart får 

fortsätta ogranskat av riksmedia, det är icke i allmänhetens intresse och allmänheten 

vill veta varför och få era synpunkter/kommentarer via er i förbundsstyrelsen i 

Journalistförbundet mycket skyndsamt. 

 

 

 

 

o Ingen av era medlemmar har hört av sig och arbetsgruppen AMBU företräder vid detta 

lag allmänhetens intressen utifrån alla ärende/mål som vi har full insikt i och därtill all 

kommunicering med myndigheter, Sveriges riksdag och Sveriges Regering övertid. 

Därtill en mycken gedigen insikt i EU-rätten och myndigheterna/domstolarnas 

skyldigheter utifrån EU-rättigheten till fri rörlighet vid s.k. gränsöverskridande vård 

inom EU/EES. Allmänheten kan icke längre göra annat än att ifrågasätta orimligheten 

i att sammantaget alla era medlemmar inom riksmedia uppenbart förbiser/blundar för 

det myndighetsförtryck som uppenbart och bevisligen sker i maktens korridorer. 

 

Allmänheten ger er nu möjligheten att från Journalistförbundets förbundsstyrelse att 

kommentera denna skrivelse och era synpunkter kommentar till denna skrivelse emotses till 

undertecknad senast 2012-03-02. 

 

 Denna skrivelse jämte er kommentar kommer att delges offentligt utifrån att det 

är synnerligen i allmänhetens intresse utifrån att de berör rättssäker 

rättstillämpning och demokratin och rättssäkerheten för generellt alla svenska 

medborgare i Sverige, då i grunden utifrån EU-rättigheten till fri 

rörlighet/gränsöverskridande vård och att riksmedia och däribland era medlemmar 

uppenbart hittills mer eller mindre ”varit delaktiga i” att ”förhindra att detta icke 

kommer allmänheten till del” utifrån det som delgivits via pressmeddelanden övertid. 

Således får då allmänheten konstatera att era medlemmar uppenbart är delaktiga i att 

förhindra den fria rörligheten inom EU/EES, är det så? 
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 Uppenbart finns vissa delar av er medlemmar inom media/redaktioner som 

uppbär presstöd eller är finansierat på annat sätt via skattemedel via det 

allmännas försorg och uppenbart är det då rimligt att allmänheten får svar från 

Journalistförbundet mycket skyndsamt. 

 

 Inga kommentarer från er, det får då betraktas utifrån allmänhetens perspektiv 

som om ni ”tiger och samtycker” till att makten skall förbli ogranskat. 

 

o Om så blir har demokratin och rättssäkerheten helt gått förlorad inom Sverige. 
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